
	 	 	 	 	 	

Lisö	den	22	december	2019	

Till	medlemmarna	i	Lindholmens	Fiskevårds-	och	Tomtägareförening	(LFT)	

JUL-och	NYÅRSHÄLSNING	

Styrelsen	för	LFT	ber	att	få	önska	God	jul	och	Gott	Nytt	År	till	föreningens	medlemmar	
och	samtidigt	lämna	lite	information	om	verksamheten	i	föreningen.	

Årsmöte	
Årsmötet	2020	äger	rum	söndagen	den	19	april	2020	kl	13.30	i	Skärlinge	Bygdegård.	
Motioner	skall	vara	styrelsen	tillhanda	senast	den	31	januari	2020.	Vägföreningens	
årsmöte	äger	rum	efter	LFT:s	möte.	

Naturvårdsdag	
Vårens	Naturvårdsdag	kommer	att	äga	rum	lördagen	den	18	april	2020.	Start	som	
vanligt	kl	10.00.	Angeläget	att	de	som	har	möjlighet	att	delta	också	gör	det.	Alla	krafter,	
som	kan	hjälpa	till	att	förädla	våra	allmänningar	är	efterfrågade.	Mer	information	
kommer	att	skickas	ut	i	samband	med	kallelsen	till	årsmötet.	

Hemsidan	
Vi	har	sedan	några	år	tillbaks	med	LLS	en	gemensam	hemsida.	Adressen	är	LFT.nu.	
Hemsidan	uppdateras	kontinuerligt.	Väl	värt	ett	besök.	Här	Pinns	mycket	information	att	
hämta.	Också	möjlighet	att	prenumerera	på	nyheter	och	att	få	meddelanden	om	nya	
inlägg	via	e-post.	

Vilda	djur	
Vildsvinen	utgör	ett	fortsatt	problem.	Vi	har	sett	att	stammen	detta	år	framförallt	rört	sig	
på	Lisö	kalv.		

De	som	satt	upp	elstängsel	har	emellertid	klarat	sig	bra	mot	angrepp.	Samarbetet	mellan	
LFT	och	Skärlinge	jaktlag	utvecklas	ytterligare.	Jaktlaget	har	rätt	att	skjuta	vildsvin	på	
våra	allmänningar,	och	på	behörigt	avstånd	från	våra	fastigheter.	Detta	tillsammans	med	
åtgärden	att	under	jakt	driva	vildsvinen	mot	Skärlinges	marker,	har	redan	bidragit	till	att	
Plera	vildsvin	skjutits.	Kommunens	jägare	har	också	detta	år	varit	engagerad.	Det	mest	
effektiva	medlet	mot	vildsvinen	är	emellertid	att	”störa”	dem	genom	att	återkommande	
röra	sig	i	de	områden	de	uppehåller	sig	i.	

Rådjursstammen	är	fortsatt	stor,	varför	skyddsjakt	bedrevs	den	11	november.	Vid	detta	
tillfälle	sköts	ett	par	rådjur	och	ca	15	olika	rådjur	observerades.	En	ny	skyddsjakt	
kommer	att	bedrivas	under	senare	delen	av	januari.	

Styrelsen	följer	noga	utvecklingen	på	viltfronten	och	hänvisar	bl	a	till	den	Jakt-och	
viltvårdspolicy,	som	Pinns	på	hemsidan.		
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Vård	och	förädling	av	våra	allmänningar	
All	trädfällning	och	annan	skadegörelse	på	våra	Allmänningar	är	förbjuden.	Se	
stadgarna.	Däremot	kan	styrelsen	besluta	om	att	bevilja	undantag	och	medge	
trädfällning	i	enskilt	fall.	Det	Pinns	en	procedur	för	detta,	som	framgår	av	en	policy.	Se	
hemsidan.		

Vi	har	alla	en	skyldighet	att	vårda	allmänningarna.	De	kan	inte	tas	i	anspråk	för	andra	
ändamål	än	för	de	gemensamma.	

Som	angivits	på	hemsidan	har	granbarkborren	på	senaste	tiden	angripit	Plera	träd,	en	del	
jättegranar	mellan	röd	och	gul	väg.	Dessa	träd	står	nära	bostadsbyggnader	och	är	svårt	
skadade.	Vi	har	varit	tvungna	att	ta	ner	dem,	så	att	de	inte	vid	kraftig	vind	faller	på	husen	
och	inte	heller	angreppen	sprider	sig.	På	hemsidan	kan	man	läsa	om	dessa	avverkningar.	

Vi	har	också	i	år	på	prov	klippt	vissa	av	våra	vassar	i	större	skala	än	tidigare,	framförallt	i	
anslutning	till	bryggor,	sjösättningsramper	o	dyl.	Faller	projektet	väl	ut,	kan	det	bli	en	
återkommande	aktivitet.	

Boden	vid	stranden	
På	årsmötet	2017	beslöts	att	bygga	en	bod	i	anslutning	till	badstranden	i	Kyrkviken	för	
att	ge	möjlighet	till	ombyte	och	skydd	vid	dåligt	väder	för	sim-och	seglarskolans	
deltagare.	Arbetet	med	att	förverkliga	detta	pågår	fortfarande	utifrån	olika	tänkbara	
alternativ.	

Bryggor	och	bryggfogdar	
Arbetet	med	att	få	ordning	på	våra	bryggplatser	går	nu	in	i	ett	slutskede.	Varje	
bryggplats	kommer	att	få	ett	nummer,	som	kommer	att	fästas	väl	synligt	på	den	
ifrågavarande	platsen.	I	medlemsförteckningen,	kommer	även	medlems	innehav	av	
bryggplats	att	framgå.		

Styrelsen	vill	påminna	samtliga	bryggandelsägare	att	hålla	uppsikt	över	sina	bryggor,	så	
att	eventuella	skador	inte	förvärras	under	vintern	och	att	de	i	förekommande	fall	
repareras.		

Styrelsen	vill	också	erinra	om	nuvarande	ordning,	nämligen	att	den	som	önskar	komma	i	
åtnjutande	av	bryggplats,	anmäler	detta	till	styrelsen,	i	första	hand	till	någon	av	de	
bryggansvariga,	Marie	Fransson	eller	Jonas	Bergström.	Om	Plera	intressenter	om	en	plats	
Pinns,	tillämpas	ett	anbudsförfarande.	Se	vidare	Bryggavtalet,	som	Pinns	på	hemsidan	

Fotbollsplanen	
Även	detta	år	vill	styrelsen	framföra	ett	tack	till	de	som	skött	fotbollsplanen	under	
säsongen.	Den	är	verkligen	Pin	och	har	klarat	sig	från	angrepp	från	vildsvin.	Vi	hoppas	på	
lika	Pint	resultat	nästa	år.	

Inbrott	
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Under	senhösten	har	ett	par	inbrott	ägt	rum,	som	anmälts	till	polisen.	Ävensom	stöld	av	
båtmotorer.	Förövarna	har	oftast	kommit	sjövägen.	LFT	har	ett	gott	samarbete	med	
polisen,	som	emellanåt	patrullerar	inom	vårt	område.	Allmän	uppmärksamhet	på	
personer	som	inte	känns	igen	är	alltid	påkallad.	

Hjärtstartaren	
Hjärtstartaren,	som	tidigare	berättats	om,	Pinns	i	ett	låst	skåp	vid	postlådorna	nära	
bommarna	till	Grytnäs/Lindholmen.	Skåpet	öppnas	med	koden	1129	följt	av	
bekräftelseknappen	”bock-tecken”.	Någon	gång	under	januari	2020	kommer	koden	att	
ändras	till	1120	jämte	”bock-tecken”.	Minnesregel:	nödnummer	+	sista	siffran	i	årtalet	+	
”bock-tecken”.	Ytterligare	information	om	hjärtstartaren	jämte	instruktion	har	tidigare	
skickats	ut.		

Seglarskola	och	simskola	i	sommar	–	behov	av	behjälpliga	
Styrelsen	ser	gärna	att	den	så	populära	seglarskolan	för	de	yngre	barnen	kommer	i	gång	
igen.	Den	genomfördes	2016	med	mycket	gott	resultat.	För	att	detta	skall	vara	möjligt	
krävs	frivilliginsatser	från	i	första	hand	engagerade	föräldrar.	Styrelsen	är	beredd	att	
stötta	alla	initiativ,	som	tas	för	att	genomföra	seglarskolan.	Förslag	på	lämpliga	personer	
emottages	tacksammast.	

Simskolan,	som	är	väletablerad	sedan	många	år,	kommer	att	äga	rum	i	sommar	igen	
under	v	28	eller	29,	med	avslutning	på	lördagen	i	respektive	vecka.	Kolla	hemsidan	för	
tidpunkt.	

Liksom	förra	året	kommer	Emma	Jansson	att	vara	ansvarig	för	simskolan	kommande	
sommar.	

Fiber	
Dragningen	av	Piber,	som	tidigare	aviserats	om,	pågår	för	fullt	ner	till	vårt	område.	I	
första	hand	är	det	en	fråga	för	LLS,	som	kommer	att	lämna	information	om	
tillgängligheten,	så	snart	som	det	är	möjligt.	

e-postadresser	
De	medlemmar	som	inte	anmält	sin	e-postadress	ombeds	vänligen	att	göra	det	på	e-
postadress	”LFT	Förening”	lft.medlemsregister@gmail.com.	Det	är	Tobias	Hydén,	som	är	
den	inom	styrelsen,	som	närmast	jobbar	med	medlemsregistret.	Han	svarar	också	på	
frågor	om	medlemsregistret.	En	ny	matrikel	är	tänkt	att	skickas	ut	till	Årsmötet.	

MidsommarPirandet	
Röd	väg	anordnar	midsommarPirandet	2020.	Se	manual	på	hemsidan.	

Styrelsen	för	LFT	

Hans	Berggren	
Ordförande	
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